
Geachte ALV, 

 

Afgelopen half jaar is voor ons als bestuur niet zonder slag of stoot verlopen, gaandeweg kwamen we 

erachter dat het toch een zwaarder dan verwachte taak was met 4 man. Daarnaast trad in januari een 

situatie op waardoor Arthur grotendeels uitviel. In deze periode werd het duidelijk dat een driekoppig 

bestuur de vereniging in zijn huidige hoedanigheid niet draaiende kan houden. Om het bestuur te 

versterken en te zorgen voor meer stabiliteit wil het bestuur daarom graag Tim de Groot toevoegen 

aan het bestuur met als titel Commissaris Onderwijs (dit is vooral voor de KvK papieren). Echter is het 

de bedoeling dat Tim als een vice-penningmeester gaat fungeren omdat er de afgelopen maanden veel 

stress was of Arthur de boekhouding wel op orde kreeg voor de belastingaangifte en de ALV van 

vandaag. Omdat het beheren van de ACD-rekening en hierin boekhouden natuurlijk niet zomaar mag 

is het noodzakelijk dat Tim aantreedt tot het bestuur om zo beheer over te rekening te kunnen krijgen. 

Ook zal dit bij Arthur veel druk weg kunnen nemen zodat hij zich meer kan focussen op andere 

bestuurstaken. Het toevoegen van een extra bestuurslid zou voor ons als bestuur een hoop stress 

wegnemen als we er iemand bij hebben die kan helpen met penningmeesterzaken.  

 

Wij snappen dat hier vanuit de ALV vragen over zijn, of directe vragen voor Tim, en staan open deze te 

beantwoorden. 

 

Namens het 76ste bestuur van het ACD, 

Martijn ten Brink 


